
Referat fra bestyrelsesmøde d. 17/8 2023 

 

Fremmødte: 

Inga, Carsten, Frederik, Malene, Helene, Dorthe, Rikke, Stefanie og Marianne 

 

Afbud: Jane 

 

1) Godkendelse af referat fra sidst – enstemmigt godkendt 

 

2) Gennemgå budget 

• Budgettet besluttes aug/sep året forinden og godkendes af kommunalbestyrelsen senest 

oktober samme år. Her estimerer man antallet af børn det kommende år og vurderer 

behov for personale. Penge pr. Barn tilføres institutionen 2x årligt.  

• I løbet af et år gennemgåes budgettet 2x pr. måned og der indberettes til 

kommunalbestyrelsen 1x pr. måned 

 

3) Evaluering af arbejdsaften 

• En god og hyggelig aften – vi kom fint omkring og mange ting blev gjort 

• Evt. prioriteret rækkefølge på hvad der skal gøres rent på de forskellige stuer 

• Bedre kommunikation så vi ikke løber tør for olie igen 

• Nogle forældre har udtrykt et ønske om at arbejdsaften evt. kunne ligge en anden ugedag 

end torsdag da nogle altid er forhindret om torsdagen. Der snakkes frem og tilbage, men 

bestyrelsen beslutter at vi holder fast i torsdag.  

• Aftalt at arbejdsdagen fremadrettet ikke starter med kaffe/kage, men at dette evt. 

kommer senere på eftermiddagen/aftenen. Evt. grønsagsstænger tidligere så børnene 

ikke når at blive alt for sultne inden aftensmad.  

• Fremadrettet skal man ikke tilmelde sig arbejdsaften, men i stedet framelde sig hvis man 

ikke kan komme. Dette vil blive tydeliggjort op til arbejdsaften.  

 

4) Etablering af arbejdsgruppe til markedsdag 

• Joan, Rikke, Marianne, Frederik, Malene + 1-2 mere fra personalet 

 

5) Hvad skal bestyrelsen give gaver til? 

• Der gives buket til personale hvis personale går på pension/efterløn og ved 25 og 40 års 

jubilæum. 

 

6) Hvordan kan vi arbejde med rygter? 

• Tydeliggøre og videreformidle når der sker nye pædagogiske tiltag 

• Der kan altid aftales møder med personale hvis det er behov for at snakke om noget der 

kræver mere tid og ro omkring end det kan snakkes om ved afleverings/hente situation.  

 

7) Aula politik 

• Bliver der lagt for meget op på Aula? 

◦ Bestyrelsen synes ikke Aula bliver brugt for meget – personalet fortsætter som 

sædvanligt.  


